
Kontrollutvalget i Marker, 24. mai 2018 

Sak nr. 18/9 Manglende oppfølgingsrapport  -  forvaltningsrevisjon 

«Ressursstyring i uteseksjonen» 2013.  
 

Rådmannen bes kommentere følgende: 

Kontrollutvalget har den 21. februar 2013 i sak 13/2 vedtatt en flengende kritikk av kommunens 

håndtering av anbudsrunden om veivedlikehold. Kommunestyret betegnet kritikken som «meget 

alvorlig» i møte 18. juni 2013 i sak 46/13, og kommunestyret vedtok at forvaltningsrevisors og 

kontrollutvalgets anbefaling fremover skulle følges 

Da Senterpartiet (Halvorsrud) i kommunestyrets møte 30. januar 2018 tok opp spørsmål om 

kommunens håndtering av veivedlikehold kunne rådmannens representant Østenby ikke huske at 

kontrollutvalget og kommunestyret behandlet sak om dette i 2013. Har kommunen da lært noe av 

saken i 2013? 

I vedtakene i 2013 ble det bestemt at saken skulle følges opp av kommunestyret etter ett år. Men 

saken har ikke vært fremmet for kommunestyret igjen siden. Kan rådmannen forklare hvorfor dette 

ikke har skjedd?  

I kommunestyrets møte 30. januar 2018 ble det opplyst at veivedlikeholdet ikke har vært lyst ut på 

anbud etter at kontraktsperioden fra 2011 løp ut. Administrasjonen v. Østenby forklarte at dette 

ikke var nødvendig. Kan rådmannen vise til fullmakt som gir administrasjonen adgang til å fatte 

beslutning om dette utenom kommunestyret? 

Det har vært nevnt at det skulle føres separat prosjektregnskap for veivedlikeholdet. Dette er en 

følge av at kommunen utkonkurrerte private anbudsgivere.  Vårt inntrykk er at det ikke lenger føres 

separat prosjektregnskap for veivedlikehold. Vil rådmannen avklare dette?  

Hva vil rådmannen nå foreta seg i sakens anledning?  

 

Kristian H. Fog 

Nestleder, kontrollutvalget  

 


